
Kære bestyrelse  
 
Nedenfor et forslag til den kommende generalforsamling. 
 

 
Udmeldelse af antenneforeningen giver ingen refusion af indbetalt 
kontingent i det kontingentår man melder sig ud.  
 
For at begrænse nuværende og kommende kasseres arbejde med at varetage arbejdet med udarbejdelse 
af regnskab og budget vil jeg foreslå, at der ikke gives refusion for den del af kontingentet som 
refunderes fra YouSee/Cobydan i forbindelse med udmeldelse i den kontingentperiode hvor 
udmeldelsen foretages. 
Det er lidt kompliceret og tidskrævende at foretage denne refusion.  
Jeg sidder selv i bestyrelsen i en anden ejerforening, hvor det de seneste år har været næsten umuligt at 
bemande bestyrelsen, og vi overvejer her, at ansætte en professionel bestyrelse, hvilket bliver dyrt for 
foreningens medlemmer.  
Mit forslag skal derfor ses i lyset af, at det i fremtiden, måske kan blive vanskeligt, at finde medlemmer 
som vil deltage i Grundejerforenings bestyrelse, hvis arbejdet er for omfattende.    
 
Med venlig hilsen  
 
Carsten Friis – DA 73 
 


